
Aan de Voorzitter van de
Tweede Kamer der Staten-Generaal
Binnenhof 4
Den Haag

Datum 18 september 2013
Betreft Verzoek tijdens de regeling van werkzaamheden, d.d. 18 september 2013

Geachte Voorzitter, 

In reactie op het verzoek tijdens de regeling van werkzaamheden van heden om een nadere toelichting 
op het besluit van het kabinet om geen toestemming te verlenen voor een tweede (besloten) ambtelijke 
briefing van de inlichtingendiensten over Syrië deel ik u, mede namens de minister van Defensie en de 
minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties, het volgende mede.

Het kabinet acht het van groot belang dat de Kamer kan beschikken over de informatie die zij nodig 
heeft om het beleid van de regering te controleren. 

De manier waarop het kabinetsbeleid wordt beïnvloed door informatie verkregen door de 
inlichtingendiensten is daarbij relevant, zoals ook is besproken met de Kamer in het debat over het 
rapport van de Commissie Davids in 2010. De belangrijkste conclusies van dat debat – op het punt van 
gebruik van informatie van inlichtingendiensten - waren dat de regering in de communicatie met de 
Kamer duidelijk maakt welke informatie is verkregen van de inlichtingendiensten en op welke manier 
deze informatie is gebruikt. Daarnaast is het belang onderstreept van eigenstandige beoordeling door de 
inlichtingendiensten van informatie die van partnerdiensten is verkregen. 

Het kabinet stelt uw Kamer steeds direct op de hoogte van nieuwe ontwikkelingen en maakt daarbij 
duidelijk op welke bronnen zijn oordeel is gebaseerd. Daarnaast heeft het kabinet bij wijze van hoge 
uitzondering ingestemd met een vertrouwelijke briefing van de inlichtingendiensten op 4 september jl. 
voor de commissie voor Buitenlandse Zaken. Tijdens deze briefing heeft de commissie inzicht gekregen 
in de analyse en beoordeling van de inlichtingendiensten. Zoals omschreven in de brief van 
hedenochtend, ziet het kabinet geen reden voor een verdere briefing door de inlichtingendiensten.

Uiteraard ben ik graag bereid om de Kamer nadere informatie te verstrekken en zal ik dat ook doen 
tijdens het Algemeen Overleg van 19 september a.s. Desgewenst kan ik in een vertrouwelijk deel van 
het Algemeen Overleg ingaan op specifieke vragen van de commissie, daarbij vanzelfsprekend rekening 
houdend met de zorgplicht van de diensten. 

De Minister van Buitenlandse Zaken,

Frans Timmermans
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